
PROTOKÓŁ NR 41/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 10 lipca 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca– Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma

3. Artur Wrona

4. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Krystyna Konieczna.

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska

2. Włodzimierz Chmiel

3. Mariusz Kubiak

4. Paweł Pituch

5. Sławomir Jakóbowski

6. Ewa Pędziwiatr

7. Beata Espenschied

8. Henryk Płoński

9. Stanisław Schmidt

              Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Rozpatrzenie pisma Wspólnoty Mieszkaniowej z ul. Jagiellońskiej 3.

3. Zapoznanie się z pismem - wnioskiem Spółki Akcyjnej OPS Invest dotyczącym zakupu użytkowania

wieczystego nieruchomości przy ul. Karkonoskiej.

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej prowadził Pan Artur Wrona, tak jak i pozostałe

posiedzenia, które odbywały się jednocześnie.

Ad.  2 Radni zapoznali się z pismem Wspólnoty Mieszkaniowej z ul. Jagiellońskiej 3.

Wspólnota  zwróciła  się  z  prośbą  o  wykonanie  podjazdu  dla  osób  niepełnosprawnych  przy  w/w

budynku.

Pani  Burmistrz  wskutek  sugestii  Radnych,  zadecydowała,  iż  zwróci  się  z  pytaniem do  PFRON-u

o możliwość współfinansowania w budowie takiego podjazdu.

Ad.  3  Odnośnie  wniosku  OPS  Invest  Spółki  Akcyjnej,  Radni  wnioskowali  o  spotkanie

z  przedstawicielami  Spółki,  celem  uszczegółowienia  planów  tej  działania  Spółki  na  terenie  przy



ul. Karkonoskiej.

Ad. 4 W sprawach różnych padały uwagi odnośnie porządku i czystości w mieście. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Gorczyca zaproponował wyjazdowe

posiedzenia komisji na terenie Wojkowa.

Ad. 5  Na tym posiedzenie komisji zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do Pani Burmistrz, aby podczas tworzenia projektu budżetu

na 2018 rok, uwzględnić remont drogi, chodników i schodów do budynków 3, 5, 7  przy ul. Jagiellońskiej.

2. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do Pani Burmistrz o wykonanie poprzez odpowiedzialnych za

utrzymanie  terenów  pracowników  Urzędu  Miejskiego,  wyrównania  terenu-  dojazdu  do  garaży  przy  ul.

Jagiellońskiej. Chodzi o wysypanie fizeliną i utwardzenie tego miejsca.

3. Odnośnie wniosku Spółki Invest S.A., Pani Burmistrz zobowiązała się zorganizować spotkanie Radnych z

przedstawicielami tejże Spółki.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                      Krzysztof Gorczyca


